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کارشناسان فوتبال مطرح کردند

 مدعیان در تکاپو 
برای ساختن نیم فصلی جذاب

کارشناســان فوتبال کشــورمان 
معتقدنــد به طــور کلي ســه تيم 
سپاهان، اســتقلال و پرسپوليس 
هميشه شرايط لازم را براي حضور 
در کورس قهرماني دارند و با وجود 
مشــکلات فراوان نيز به عنوان مدعي شــناخته 

مي شوند.
نيم فصل نخســت رقابت هاي ليــگ برتر فوتبال 
کشــورمان هفته هاي گذشــته به پايان رسيد و در 
نهايت پس از فراز و نشــيب هاي فراوان استقلال 
با 32 امتياز عنــوان قهرماني نيم فصــل را به خود 
اختصاص داد و سپاهان و پرسپوليس نيز به ترتيب 
در جايگاه هاي دوم و سوم قرار گرفتند؛ بي شک در 
نيم فصل دوم شاهد تقابل جذاب ميان اين سه تيم 

خواهيم بود.
سپاهان با 10 برد بيشترين برد را در نيم فصل اول به 
خود اختصاص داد و پس از آن تيم هاي استقلال و 
تراکتور با 9 برد بيشترين پيروزي را در اختيار دارند. 
تيم هاي استقلال خوزستان و نساجي مازندران با 9 
باخت بيشترين شکست را در نيم فصل اول متحمل 
شــدند و پس از آن تيم هاي فولاد خوزستان، مس 
رفســنجان و صنعت نفت آبادان با هشــت باخت 

قرار دارند.
سپاهان با 33 گل بهترين خط حمله نيم فصل اول 
را در اختيار دارد و پس از آن تيم استقلال با 23 گل 
قرار گرفته است. استقلال با 9 گل خورده بهترين خط 
دفاع نيم فصل اول ليگ برتر را در اختيار دارد و بعد 

از آن پرسپوليس با 10 گل خورده قرار گرفته است.
فولاد خوزســتان بــا 6 گل زده بدترين خط حمله 
نيم فصل اول ليگ برتر فوتبال را در اختيار دارد و بعد 
از آن پيکان با هشت گل زده ايستاده است. صنعت 
نفت آبادان با 25 گل خورده صاحب بدترين خط دفاع 
نيم فصل اول ليگ برتر فوتبال است و بعد از آن تيم 

مس رفسنجان با 22 گل خورده قرار دارد.
    فوتبال پشت حواشی پنهان شده بود

سيدمهدي سيدصالحي، کارشناس فوتبال کشورمان 
درباره نيم فصل نخست ليگ برتر مي گويد: فوتبال 
در نيم فصل اول سال جاري پنهان شده بود و بيش 
از هر چيز حواشي به چشــم مي خورد، اگر به تمام 
تيم ها نگاه کنيم، متوجه مي شــويم به جاي اينکه 
تمرکز آن ها روي مسائل فني باشد، بيشتر به حواشي 

توجه داشتند.
وي مي افزايد: ســپاهان از جمله تيم هايي بود که 
کيفيت لازم را داشت، اما پس از برهه اي دچار حواشي 
متعددي شد. ساير تيم ها نيز همين روند را طي کردند 
و به طور کلي در نيم فصل اول شاهد کيفيت بالايي 
در فوتبال نبوديم و حواشــي درون تيمي به چشم 
مي خورد. از نظر من در 15 بازي ليگ احترام تيم ها به 
يکديگر از بين رفته بود و در بيشتر مواقع پس از هر 

بازي بي احترامي بيش از مسائل فني وجود داشت.
    شمس آذر و ملوان پدیده بودند

سيدصالحي در تشــريح عملکرد شاگردان دقيقي 
عنوان مي کند: شمس آذر قزوين از تيم هاي جوان 
ليگ به شمار مي رود و شاگردان ســعيد دقيقي به 
معناي واقعي يک تيم واحد هستند و با وجود اينکه 
بازيکنان اين تيم نام آشــنا نبودند، امــا براي اثبات 
توانايي هاي خود فوتبال زيبايي را به نمايش گذاشتند 
و در کنار اين موارد دوندگي و آمادگي لازم را داشتند. 
تفکرات ســعيد دقيقي و کادر فني وي که شــامل 
مهرداد کريميان نيز مي شد، موجب شد اين تيم در 

کنار ملوان از پديده هاي ليگ برتر باشد.
وي ادامه مي دهد: در ملوان نيز مهدي تارتار با وجود 
بودجه کمي کــه در اختيار داشــت، عملکرد قابل 
توجهي از خود ارائه داد و بي شک هرچه اين تيم ها 
عملکرد بهتري داشته باشــند، فوتبال کشورمان 
به رشد نزديک تر خواهد شــد. تارتار و سعيد دقيقي 
براي نيم فصل دوم کار دشــواري پيش رو خواهند 
داشــت؛ چراکه شــاگردان بايد خــود را به لحاظ 
 رواني آماده کنند تــا غــرور کاذب وارد اين تيم ها

 نشود.
     نتظارات از ذوب آهن بالا است

کارشناس فوتبال کشــورمان در خصوص نمايش 
ذوب آهن بــا هدايت ربيعي خاطرنشــان مي کند: 
ذوب آهن نسبت به سال گذشته که بيشتر ديدارهاي 
خود را با تساوي به پايان رساند در ليگ بيست وسوم 
با حضور نيما نکيسا در رأس کادر مديريتي باشگاه و 
هدايت محمد ربيعي توانست تغييراتي را در اين تيم 
ايجاد کند. طبيعتاً از سبزپوشان انتظار مي رود که جزو 
تيم هاي سطح اول ليگ برتر باشند، چراکه با حضور 
بازيکناني همچون قاسم حدادي فر سابقه آسيايي 
دارند و يکي از تيم هاي خوب ايران به شمار مي روند. 
با وجود اينکه سبزپوشان ســال هاي گذشته کمي 
ضعيف ظاهر شدند، اما محمد ربيعي در اين فصل از 
رقابت هاي ليگ برتر با توجه به بودجه و بضاعتي که 

داشته نتايج مطلوبي کسب کرده است.
وي در تشريح عملکرد تراکتور اضافه مي کند: سال 
گذشته پاکو خمز در شرايطي پا به ليگ ايران گذاشت 
که تراکتور توسط برديف بسته شده بود و با اين حال 
توانست نتايج مطلوبي کســب کند، اما سال جاري 
تفکرات خمز سبب شد نماينده تبريز با تغييرات زيادي 
برابر رقباي خود صف آرايي کند و به نوعي شــاکله 
اصلي اين تيم تغيير کــرد. طبيعي بود که بازيکنان 
تراکتور براي هماهنگي با يکديگر زمان نياز داشته 
باشند و به همين دليل فراز و نشيب بسياري را طي 
کردند. از نظر من خمز موفق به پيدا کردن ترکيب 
اصلي تيم خود نشــد و به غير از خليل زاده و آغاسي 
ساير بازيکنان اين تيم در ترکيب اصلي مدام جابه جا 
مي شــدند. در کنار همه اين موارد برخي از حواشي 
همچون مصاحبه هاي خمز ســبب شد آن ها نتايج 
سينوسي کسب کنند و بايد ديد بازيکنان اين تيم در 

ادامه چه عملکردي خواهند داشت.

    نیم فصل نخســت برای فوتبال ما چه 
خروجی داشته است؟

محســن بياتي نيا، کارشــناس فوتبال کشورمان 
در خصوص اتفاقات نيم فصل نخســت ليگ برتر 
مي گويد: نيم فصل در شرايطي برگزار شد که ابتدا 
با تعطيلي هاي بســياري مواجه بود و در هر صورت 
با تمام فراز و نشــيب هايي که داشت در زمان مقرر 
شده به پايان رسيد، اما بايد ديد از اين نيم فصل چه 
خروجي به دست آمده است و به اين سوال پاسخ داد 
که آيا تنها هدف ما برگزاري مسابقات است يا قصد 
داريم يک پشتوانه خوب براي سال هاي آينده فوتبال 

کشورمان ايجاد کنيم.
وي مي افزايد: از نظر من نيم فصل اول پربار نبود و 
خروجي مناســبي براي تيم ملي فوتبال کشورمان 
نداشت و فوتبال ما ســال ها است که با اين مشکل 
دســت و پنجه نرم مي کند. از سوي ديگر حواشي، 
مسائل مالي، اعتراضات به داوري، تغيير و تحولات 
بسياري که براي تيم ها وجود دارد و از همه مهم تر 
حضور نداشتن مربيان جديد در ليگ برتر نشان دهنده 
اين است که به سطح ليگ برتر اهميت نمي دهيم و 
تنها هدف ما برگزاري مسابقات است. زماني سطح 
ليگ برتر کشــورمان به حدي بالا بود که ليگ يک 
نيز به پشتوانه آن کيفيت بهتري داشت، اما در حال 
حاضر مهره هايي که به دليل شرايط سني نمي توانند 
در ليگ برتر بازي کنند، بدون تيم بودن را به حضور 
در ليگ آزادگان ترجيح مي دهند؛ به طور کلي تاکنون 

ليگ پرباري نداشته ايم.
کارشناس فوتبال کشورمان درباره وضع قوانين جديد 
در اين فصل از رقابت ها خاطرنشان مي کند: پشت هر 
قانوني که وضع مي شود بايد تفکر چند ساله اي وجود 
داشته باشــد و به اين موضوع توجه شود که آيا اين 
قانون قابل اجرا است يا خير؟ وگرنه مي شود قانوني 
را وضع کرد و مدتي بعد نيز به دلايل مختلف آن را 
ناديده گرفت، پس ما راه هايي را نشان مي دهيم که 
ضعف و فساد بيشتري را در فوتبال ايجاد مي کند. به 
همين دليل اگر قانوني وضع مي شود بايد براي تمام 
تيم ها به اجرا دربيايد، نه اينکه براي برخي تفاوت قائل 
شويم که البته نتيجه اي به غير از اعتراض ساير تيم ها 
ندارد، بنابراين هر قانوني بايد سازنده و پشتوانه فکري 

محکمي داشته باشد.
وي با اشاره به عملکرد استقلال ادامه مي دهد: بايد 

به نکونام بابت نخستين ســال حضور در استقلال 
به عنوان سرمربي و کســب قهرماني نيم فصل با 
وجود مشکلات بسيار تبريک گفت، اما بايد ديد وي 
مي تواند با همين تيم قهرماني را هم براي آبي پوشان 
به دست بياورد و از سوي ديگر حواشي نيم فصل را در 
ادامه برطرف کند يا خير؟ بي شک نيم فصل دوم براي 

تمام تيم ها دشوار خواهد بود.
بياتي نيا در رابطه با نمايش طلايي پوشان در نيم فصل 
اول بيان مي کند: ســپاهان در يک مقطع زماني با 
مشکلات درون تيمي مواجه شد و نتايج لازم را کسب 
نکرد و بايد بتواند اين مسائل درون تيمي را برطرف 
کند تــا در پايان فصل همچنــان در جمع مدعيان 

حضور داشته باشد.
    پول، قهرمانی نمی آورد

وي در تشــريح عملکرد تراکتور يادآور مي شــود: 
نمي شــود گفت تمام تيم هايي که بازيکنان بسيار 
گرفتند و پول هاي بســياري خرج کردند، قهرمان 
خواهند شد چراکه بودجه بسيار نشان قهرماني نيست. 
هزينه هاي بسيار شايد نتيجه بخش باشد، اما نه به 
اين صورت که تمام داشته هاي خود را در يک سال 
استفاده کنيد. براي مثال منچسترسيتي سال اول که 
پپ گوارديولا را در اختيار گرفت به اندازه سال هاي 
بعد هزينه نکرد، چراکه اين سرمربي ابتدا بايد عيار 

خود را نشان مي داد.
کارشناس فوتبال کشورمان تصريح مي کند: مشکل 
فوتبال ما اين است که هرسال کادر فني، بازيکن و 
مربي جديد را به خود مي بيند پس صبر و حوصله چه 
جايگاهي دارد؟ بايد شرايط تيم ها و اقليم ها در نظر 
گرفته شــود و در مرحله بعد فرصت دهيم که يک 
سرمربي توانايي هاي خود را ثابت کند، در نهايت نيز 

براي آن بودجه مناسبي در نظر گرفته شود.
به گزارش ايمنا، بي ترديد تمام اهالي فوتبال اعتقاد 
دارند که نيم فصل اول ليگ برتر فوتبال کشورمان 
حواشي متعددي را به همراه داشته است، اما به نظر 
مي رسد فدراسيون فوتبال براي کاهش اين حواشي 
چاره انديشي هايي کرده است و يکي از آن ها افزايش 
چند درصدي سقف بودجه باشــگاه ها است که تا 
حدودي مي تواند راهکار مؤثري باشد. با اين تفاسير 
بايد چشم انتظار ماند و ديد در نهايت تيم هاي ليگ 
برتري در نيم فصل دوم چه عملکردي را از خود ارائه 

خواهند داد.

برنز مسابقات جهانی به 
یخ نورد اصفهانی رسيد

محمدرضـا صفدريـان در مسـابقات يخ نـوردي 
سـوئيس بـه مـدال برنز رسـيد.

دور دوم رقابت هـاي جـام جهانـي يخ  نـوردي بـه 
ميزباني سـوئيس و با حضور يخ نوردان کشورمان 

در دو بخش مـردان و زنان برگزار شـد.
در جريـان ايـن مسـابقات و در مـاده سـرعت، 
محمدرضـا صفدريـان از اصفهـان و محسـن 
بهشـتي راد به ترتيب موفق به کسـب مدال هاي 
برنـز و نقـره ايـن مسـابقات شـدند؛ چولونباتـار  
ورزشـکار مغولسـتاني در اين مـاده به مـدال طلا 

دسـت يافـت.
در ايـن بخش ديگـر يخ نـوردان کشـورمان عماد 
حسـيني  رتبـه ششـم، مجتبـي هاشـمي  رتبـه 
سيزدهم و شـاهين نادري رتبه هجدهم را کسب 

کردنـد.

 ذوب آهن از صعود به 
نيمه نهایی باز ماند

تيـم بسـکتبال بانـوان ذوب آهـن با شکسـت 
در ديـدار سـوم مرحلـه پلـي آف مقابـل تيـم 
آکادمي سـحر، بـه کار خـود در اين مسـابقات 

پايـان داد.
ديـدار تيم هـاي بانـوان بسـکتبال ذوب آهـن 
اصفهـان و آکادمـي سـحر تهـران در چارچـوب 
مرحلـه پلي آف ليـگ برتر بسـکتبال بـه ميزباني 
سـالن ملـت اصفهـان برگـزار شـد و شکسـت 

نماينـده اصفهـان خاتمـه يافـت.
ذوبي ها در اين مسـابقه بـا نتيجه 56 بـر 40 بازي 
را واگـذار کردند تا با تحمل 2 شکسـت از مجموع 
3 ديـدار موفـق به صعـود بـه مرحلـه نيمه نهايي 

ند. نشو
نماينده اصفهان ديـدار اول خود را با شکسـت 58 
بر 53 پشـت سـر گذاشـته بود اما با پيروزي 66 بر 
42 در ديدار دوم اميدهاي خـود را براي صعود زنده 
نگه داشـت که بـا شکسـت در ديـدار سـوم، اين 

اميد هـا رنگ واقعيـت به خـود نگرفت.

صعود ذوب آهن به 
پلی آف در روز شکست 

سپاهان
هفتـه سـيزدهم ليـگ برتـر واليبـال بانـوان بـا 
پيروزي ذوب آهن و شکسـت سـپاهان بـه پايان 

رسـيد.
هفتـه سـيزدهم ليـگ برتـر واليبـال بانـوان بـا 
برگـزاري 3 ديـدار پيگيـري شـد کـه تيم هـاي 
سـپاهان و ذوب آهن بـه مصاف حريفـان رفتند.
طلايي پوشـان در سـالن ميثمي اصفهان ميزبان 
سـايپا بودنـد که بـا نتيجـه 3 بـر صفر شکسـت 
خوردنـد؛ سـايپا بـا نتايـج مشـابه 25 بـر 17 هـر 
دسـت ايـن ديـدار را از آن خود کـرد و با دسـت پر 

به تهـران بازگشـت.
ذوب آهـن ديگـر نماينـده اصفهـان اما در سـالن 
ملت ميزبـان مس رفسـنجان بود و بـا نتيجه 3 بر 
صفر پيروز شد؛ سبزپوشـان با نتايج 26 بر 24، 25 
بر 16 و 25 بر 15 از سـد حريف خود گذشـتند و به 

پلي آف صعـود کردند.
در جـدول رده بنـدي ليگ برتـر واليبال بانـوان در 
فاصله يک هفتـه تا پايـان دور گروهي، سـپاهان 
بـا 28 امتيـاز از 10 بـرد در رده دوم قـرار دارد و 
ذوب آهـن با 5 بـرد و کسـب 16 امتيـاز در جايگاه 

چهـارم قـرار گرفته اسـت.
کشـتي آزاد جام ياريگين| شکسـت سوادکوهي 

و حاجيلوئيـان در مبارزه اول
2 کشـتي گير کشـورمان در مبـارزه اول جـام 
ياريگين مقابـل حريفان روس شکسـت خوردند.

 شکست سوادكوهی و 
حاجيلوئيان در مبارزه 

اول
در ادامه مسابقات کشـتي آزاد جام ياريگين که در 
روسـيه در حال برگزاري اسـت، در اوزان 74، 86، 
92 و 97 پيگيـري شـد.در وزن 86 کيلوگـرم علي 
سـوادکوهي پـس از اسـتراحت در دور اول، در دور 
دوم با آکايف از روسـيه کشـتي گرفت کـه 5 بر 4 
شکسـت خورد. وي بـراي ادامـه کار بايـد منتظر 

حضور حريفـش در فينال باشـد.
در وزن 92 کيلوگـرم محمدمبين عظيمـي در دور 
نخسـت با موسـي علي اف از روسـيه مبارزه کرد 
و با نتيجه 7 بر 4 پيروز شـد. وي در يک هشـتم با 
برنده کشـتي ارهيتويف و نجم الدين اف از روسيه 
مبـارزه مي کند.مهدي حاجيلوئيـان ديگر نماينده 
کشـورمان در اين وزن در دور نخسـت به مصاف 
مالاچدبيروف از روسـيه رفـت و 7 بر 2 شکسـت 
خـورد. وي بـراي ادامـه کار بايـد منتظـر حضـور 

حريفش در فينال باشـد.

ورزش

ملي پوش فوتبال کشورمان گفت: با نتايجي که در 
اين مســابقات رقم خورده بازي کردن با هر تيمي 

سخت است.
روزبه چشمي در حاشــيه تمرين تيم ملي فوتبال 
کشورمان اظهار کرد: خدا را شــکر که 9 امتياز را از 
مرحله گروهي گرفتيم و از امروز تمرکزمان روي بازي 
با سوريه خواهد بود. با نتايجي که در اين مسابقات 
رقم خورده بازي کردن با هر تيمي ســخت است. 
تمام تمرکز تيم و کادرفني کسب نتيجه خوب برابر 

سوريه است.
وي در مورد مصدوميــت مدافعان تيم ملي و اينکه 
آمادگي داريد در خط دفاعي بازي کنيد، گفت: ابتدا 
براي صادق محرمي بابــت اتفاقي که برايش افتاد 
آرزوي سلامتي دارم. ان شاء الله مصدومان برسند، 

بقيه اش دست کادرفني اســت. هر زمان کادرفني 
نياز بداند بهترين عملکرد خودمان را خواهيم داشت.

بازيکن تيم ملي فوتبال خصوص بحث دست کم 
نگرفتن بازي با سوريه در مرحله يک هشتم نهايي 
گفت: علاوه بر سوريه تيم هايي که کسي فکر نمي کرد 
امتياز بگيرند امتياز گرفتند و صعود کردند. هيچ تيم 
آساني نداريم. سوريه براي اولين بار از مرحله گروهي 
صعود کرده است و تمرکزمان کسب نتيجه خوب برابر 
اين تيم خواهد بود. قطعاً کادرفني برنامه ويژه خودش 

را دارد و اميدواريم اتفاق خوبي در اين بازي بيفتد.
چشمي در رابطه با تقابل با ژاپن در مرحله يک چهارم 
نهايي عنوان کرد: اولين و مهم ترين براي ما سوريه 
است و بايد از اين مرحله عبور کرده و سپس درباره 

بازي مرحله بعدي صحبت کنيم.

 چشمی: با نتایج رقم خورده
 در جام بازی كردن با هر تيمی سخت است

دور برگشت رقابت هاي ليگ برتر ووشــو بانوان با قهرماني مجدد 
سپاهان به پايان رسيد و الهه منصوريان ووشوکار سپاهاني تيم ملي هم 

به صورت رسمي از دنياي ورزش حرفه اي خداحافظي کرد.
به گزارش باشگاه سپاهان، دور برگشت رقابت هاي ليگ برتر ووشو 
بانوان گراميداشت شهيد ابراهيم هادي به صورت متمرکز به ميزباني 
آکادمي ملي ووشو تهران پيگيري شد و در پايان تيم سپاهان به عنوان 

قهرماني دست يافت و دانشــگاه آزاد اسلامي به مقام نايب قهرماني 
رسيد.

در حاشيه اين مسابقات، الهه منصوريان قهرماني جهان و آسيا ووشو 
بانوان کشورمان پس از قهرماني سپاهان در ليگ برتر از دنياي ووشو 
خداحافظي کرد؛ منصوريان که به تازگي در بازي هاي آسيايي هانگژو 
مدال نقره گرفته بود، با بوسيدن چهارگوشــه زمين ووشو از دنياي 

قهرماني اين رشته به صورت رسمي خداحافظي کرد.
نقره جهاني کانادا 2009، طلا جام جهاني چين 2010، طلا جام قفقاز 
2010، برنز بازي هاي آسيايي گوانگ ژو 2010، برنز جهاني ترکيه 
2011، طلاي جهاني مالزي 2013، نقره آسيايي. اينچئون 2014 و 
طلا آسيايي تايوان 2016 از جمله افتخارات الهه منصوريان در دوران 

ورزش وي بوده است.

پنجمین قهرمانی ووشو بانوان سپاهان در لیگ برتر با چاشنی خداحافظی 
الهه منصوریان از رینگ

خبر

خبـر

خبـر

هافبک تيم ملي عراق با پيشــنهادي از باشــگاه 
پرسپوليس مواجه شده اما هنوز پاسخي به مديران 

سرخ ها نداده است.
تيم فوتبال پرســپوليس در پايان نيم فصل اول 
رقابت هاي ليگ برتر با کســب 30 امتياز پايين تر 
از تيم هاي استقلال تهران و سپاهان در رده سوم 
جدول قرار گرفت و پس از پايان مسابقات يحيي 

گل محمدي از هدايت سرخ ها کناره گيري کرد.
تمرينات پرسپوليس اين روزها زير نظر اوسمار وي 
را برزيلي به همراه پپه لوسادا جريان دارد و کاروان 
اين تيم روز پنج شنبه 5 بهمن براي برپايي اردوي 
10 روزه راهي دوبي امارات شد. مديران پرسپوليس 
براي تقويت تيم خود در نيــم فصل دوم تاکنون 
عيســي آل کثير و عبدالکريم حسن را به خدمت 
گرفته اند و چند بازيکن ديگر هم در ليست ورودي 
پرسپوليس قرار دارند اما تا اين لحظه قراردادي با 

آنها به ثبت نرسيده است.
بشــار رســن که همراه با تيم ملي عراق در جام 
ملت هاي آســيا 2023 حضور دارد مــورد توجه 
پرسپوليسي ها قرار گرفته و مذاکرات ابتدايي نيز 
با اين هافبک صورت پذيرفته اســت اما تاکنون 
وي پاســخي به درخواســت مديران پرسپوليس 

نداشته است.
بشار رسن منتظر مشخص شدن سرمربي جديد 
پرسپوليس است تا اگر مورد تأييد سرمربي جديد بود 
با مديران پرسپوليس وارد مذاکره شود و تا وقتي که 
سرمربي اين تيم انتخاب نشده او به پرسپوليس باز 
نخواهد گشت. همچنين بشار پيشنهاداتي از سوي 
تيم هاي ديگر دريافت کرده اما با توجه به حضور در 
تيم ملي عراق فعلًا تمام تمرکزش را براي کسب 
نتيجه تيم ملي کشورش گذاشته و مذاکرات را به 

پايان جام ملت هاي آسيا موکول کرده است.

 شرط »بشار رسن« برای پاسخ دادن 
به پيشنهاد جدید باشگاه پرسپوليس

دروازه بان تيم ملي فوتبال گفــت: مي دانيم که 
نبايد حريفانمان را دست کم بگيريم و تمام توان و 

انرژيمان را براي بازي ها در نظر مي گيريم.
پيام نيازمند در حاشــيه تمرين تيم ملي فوتبال 
کشــورمان اظهار داشت: خداراشــکر از مرحله 
گروهي به سلامت عبور کرديم. کم و کاستي هايي 
بود ولي ان شــاءا... بتوانيــم در مراحل بعدي با 

کمترين اشتباه و بيشترين تمرکز، بازي کنيم.
دروازه بان تيم ملي در خصوص ديدار با ســوريه، 
گفت: بازي گذشــته مي تواند درس خيلي خوبي 
برايمان باشد. تيم هايي که توقعي از آن ها نمي رفت 
ديديد چگونه مقابل قدرت هاي آسيا کار کردند. 
سوريه تيم خيلي خوبست که سخت گل مي خورد. 
يک گل خورده بيشتر ندارد. مي دانيم با سازماندهي 
بازي و دفاع مي کند. چشم به ضد حملات دارد. بابد 
تمام تمرکزمان را به کار بگيريم تا کمترين اشتباه 

را داشته باشيم.
نيازمند درمورد همدلي بين اعضاي تيم ملي، عنوان 

کرد: رفاقت و همدلي در گذشته بوده، الان بيشتر 
و بيشتر شده است. اين را مي توانيد داخل و بيرون 
زمين ببينيد. خدارا شاکريم که تيم يکدستي داريم. 
ان شاءا... اين مساله کمک کند مرحله به مرحله و 

بازي به بازي خيلي خوب پيش برويم.
وي افــزود: همه مي دانيم که بازي ســاده و تيم 
کوچک در ايــن جام وجود نــدارد. همه تيم ها با 
قــدرت و انگيــزه دوچنــدان وارد مســابقات 
مي شوند. نبابد حريفمان را دســت کم بگيريم. 
 تمام تــوان و انرژيمان را براي ايــن بازي به کار 

مي گيريم.
نيازمند درمورد حضور خانواده بازيکنان در قطر، 
گفت: در تورنمنت طولاني مدت، دوري و دلتنگي 
از خانواده وجود دارد ولي اين هم بخشــي از کار 
ماست. ان شــاءا... در مراحل بالاتر فکر مي کنم 
بچه ها هماهنگ مي کنند که خانواده هايشان بيايند 
و از نزديک شاهد درخششان باشند ولي اين هم 

جزو سختي کار ما است.

نيازمند: بازی با امارات می تواند درس خوبی برای 
تيم ملی باشد

عليرضا فغاني در مرحله يک هشــتم نهايي جام 
ملت هاي آسيا قضاوت خواهد کرد.

مسابقات مرحله يک هشتم نهايي جام ملت هاي 
آسيا از امروز يکشــنبه با برگزاري ديدار تيم هاي 
استراليا و اندونزي آغاز مي شود و تا روز چهارشنبه 

ادامه خواهد داشت.
 کنفدراســيون فوتبــال آســيا اســامي داوران
 قضاوت کننده در 4 ديدار نخست اين رقابت ها را 
اعلام کرد و طبق آن عليرضا فغاني به همراه کمک 
داوران استراليايي قضاوت ديدار تيم هاي عراق و 
اردن را برعهده خواهد داشت. اين ديدار روز دوشنبه 
از ساعت 15 در ورزشــگاه بين المللي خليفه قطر 

برگزار خواهد شد.

قضاوت فغانی در مرحله یک هشتم نهایی

پيشکسوت فوتبال کشورمان گفت: 
هميشه براي تماشاي بازي هاي تيم 
ملي هيجان دارم و اميدوارم بازيکنان 
حال حاضر تيم ملــي به هدفي که 

دارند، برسند.
تيم ملي فوتبال ايران شامگاه سه شنبه 3 بهمن به مصاف 
تيم ملي امارات رفت که اين بازي با برتري دو بر يک 
ملي پوشان کشورمان همراه شد تا شاگردان امير قلعه 
نويي با کسب 9 امتياز و به عنوان صدرنشين راهي مرحله 

يک هشتم نهايي شوند.
تيم ايران پيش از امارات رو در روي تيم هاي فلسطين و 
هنگ کنگ هم قرار گرفته بود که هر دو بازي با پيروزي 

ملي پوشان کشورمان همراه شد.
رضا وطن خواه پيشکســوت و کارشــناس فوتبال 
کشورمان در رابطه با عملکرد تيم ملي فوتبال در اين 
دوره از مســابقات جام ملت هاي آســيا 2023 اظهار 
داشت: زماني که تيم ملي بازي دارد با هيجان زياد بازي 

را تماشا مي کنم و گاهي اوقات باعث مي شود تا حالم بد 
شود. از اينکه بازيکنان ايران توانستند هر 3 بازي خود را 
پيروز شوند خيلي خوشحالم و اميدوارم در ادامه مسير 

هم موفق باشند.
او ادامه داد: من ســابقه حضور در جام ملت هاي سال 
1988 را دارم. در آن زمان اکثر تيم هاي آسيايي مقابل 
ايران حرفي براي گفتن نداشتند اما اکنون فوتبال در 

نقاط مختلف آسيا با پيشرفت مواجه شده و تيم هايي 
مانند ژاپن، عربستان، کره جنوبي و حتي همين اماراتي 
که آخرين بازي تيم ملي مقابل اين تيم برگزار شــد، 
عملکرد خوبي را در سال هاي اخير داشته اند و هيچ تيمي 
را نمي توان آسان دانست. مهم حفظ صدرنشيني و صعود 
به دور بعد بود که خدا را شکر توانستيم به آن دست يابيم.
پيشکســوت فوتبال افزود: زماني که ما در تيم ملي 

بازي مي کرديم با اکنون زمين تا آســمان فرق دارد؛ 
در آن موقع فوتبال ايران حرف اول را در آسيا مي زد و 
بازيکنان ما يک سر و گردن از بازيکنان همه تيم هاي 
آسيايي بالاتر بودند و مقايســه کردن تيم ملي که در 
اختيار داريم با آن تيمي که ما داشــتيم اشتباه است. 
بازيکنان تيم ملــي بايد روحيه خــود را حفظ کنند و 
دچار غرور نشــوند. عملکرد آنهــا در زمين براي تيم 
نتيجه به همراه خواهد آورد و مســلماً در مرحله هاي 
 حذفي بازي هاي ســخت تري را نسبت به ديدارهاي

 گروهي داريم.
وطن خواه در پايان گفت: همــه مردم و اهالي فوتبال 
دوست دارند که تيم ملي طلســم قهرمان نشدن در 
آسيا را بشــکند و ما هم بايد از اين تيم حمايت کنيم، 
بازيکنان خوبي در تيم ملي حضور دارند که پس از اين 
همه ســال که کنار هم بازي کرده اند حقشان کسب 
 يک عنوان معتبر است و اميدوارم به هدفي که دارند،

 برسند.

مربی سابق تیم ملی:

برای دیدن بازی های تیم ملی هیجان دارم
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